

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2025-01-28

Närvarande: Agnes Franzén, Linn Norman, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Julina Sahlberg, Millie Johansson, Yo Borg. Ida Desvall.

Ej närvarande: Albin Färm, Linn Sundin,

Plats och tid: P30, 12:15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Agnes Franzén förklarar mötet öppnat kl. 12:13.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Vilma Andersson och Yo Borg.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Jobbat miljöpub, gjort SU-TikToks, svarat mail, varit med på KVIA-möte.

§ 2.2 KASSÖR

Haft koll på mailen. Börjar bokföra för KVTI, men ännu inte haft möte med henne, vet dock inte om jag ska ha det just nu (vill bara ha tillgång till kvitton och fakturor), men gör det sen. Talat med Sam och Malin. Fakturan från webmail är nu betald. Bänket står Kognitivt för men SM ska betala.

§ 2.3 INFORMATÖR

Har laddat upp protokoll, publicerat på sociala medier, jobbat hg.

§ 2.5 AMO

§ 2.6 MANA

Fortsatt att förbereda KVIA.

§ 2.7 MYSA

Hållit i miljöpuben, haft möte angående klädbytardagen.

§ 2.8 UB

Laddat upp protokoll, kontakt med klassreppar. SU- tiktok. Nytt studentärende.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Vi har börjat med CK.

- Budgetering är färdigt
- Vi har börjat med PR förberedelser
- Ska gå på DC på Kårallen, KK nästa vecka.

KK har börjat med fulsittningar

- Vi kanske kommer ha vårsittning där

Event med Span 12/2

- Vi ska vara på Shotluckan och ha beerpong turnering! Inte CK! Gratis att tävla och rabatterade priser på alkohol. Kommer att finnas fina priser att vinna!

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Varit på kvia möte och SU-möte. Har gjort tiktoks tills våran styrelse-tiktok.

Har redigerat video och lagt ut. Vi har under ett dygn fått 3000 visningar!!! och 41 följare så det är superbra!

Har pratat med dem från Nederländerna och de kommer förmodligen att komma, en del av dem ska bo på hostels. Vet inte om detta innebär att vi inte behöver ta emot lika många, men ska ha ett möte med dem i veckan så kommer uppdatera er då.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Kviamöte, spelat in till su-projekt, möte med utbytesgänget, jobbat miljöpub, köpt priser till KVIA, bokat alla lokaler som behövs.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 SU-PROJEKT

Vi fortsätter kontakta skolor, kanske bestämma en/två veckor vi försöker gå ut till skolorna så kan vi föreslå några datum för skolorna nu framöver.

Fortsätter med tiktoks och övrig marknadsföring.

(Ida lägger till här):

Vi borde gå igenom schemat för vad för videos som ska göras. Och om man kommer på en ide är det bara att säga den och så kan vi filma det. Om man är sugen så får man göra en följ med en dag även om enligt schemat står först om 8 veckor, tänker desto mer videos, desto bättre.

Med redigeringen, jag redigerar alla videos förutom "följ med en dag", för blir väldigt omständligt att skicka korta videoklipp fram och tillbaka och med voiceovers osv.

§ 3.2 FÖRÄNDRINGAR I STYRELSEN

Från förra veckan: Jag Linn S hade önskat att få ett meddelande om man ej kan komma, att skriva i messengerchatten. Även att alla blir bättre på att fylla i sina punkter inför mötena så inte tiden går till spillo. Speciellt om det är en större punkt som kanske tar upp mer tid är det bra att det finns inlagt i god tid för att fördela ut tiden effektivt.

Något annat ni tänkt på?

Glöm inte signera ni som justerar!

§ 3.3 VÅREN

Vad som händer härnäst, event?

Börja spåna datum för vårmötet, 10:onde April

Värmötegrupp- Linn S, Linn N, Vilma, Julina och Agnes

- KVIA (vecka 7)
- AMO-veckan (vecka ?)
- Klädbytardag (5 mars)
- Värmöte (10 april)
- Examenssittning (5 juni)
- SU-projektet löpande under våren. Ska typ en rapport lämnas in?
- Fulvinsrunda vår-edition? (22 Maj?)
- Utbytesstudenter? (April-maj)
- KogJogg? (Maj, datum?)
- Studiestugor? (mars, maj)
- SAFT (7 maj)

§ 3.4 KLÄDBYTARDAG

Datum är spikat 5:e mars

vi ska samla in kläder 28/2

§ 3.5 STÄDNING AV SEKTIONSRUMMET

Vi behöver städa den här veckan.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2025-02-04 kl 15:30 i KY33.

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Föreslå veckor/datum till skolor, fortsätta med SU-saker

§ 6.2 KASSÖR

Kvit bokföring, SU-saker ... Håll koll på mailen.

§ 6.3 INFORMATÖR

Skicka ut månadsbrev för februari, fortsatt koll på sociala medier, hämta spons.

§ 6.5 AMO

§ 6.6 MANA

Hämta spons till KVIA, ev SU-möte

§ 6.7 MYSA

Ska ha möte om examenssittningen imorgon, kolla på datum för fulvinsrunda och koggjogg

§ 6.8 UB

Exakta datum för studiestuga, su-möte. Hämta spons.

§ 6.9 MÅSTERICHEF

Fortsätta med CK.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Hämta spons med Vilma och resterande. Ha möte med Nederländerna. Redigera och lägga ut tiktoks. SU-möte. FUM-möte

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Hämta spons, lite KVIA-jobb

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Agnes Franzén förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman



Ordförande: Agnes Franzén



Justerare: Vilma Andersson



Justerare: Yo Borg

